
ОБщИНГ.ки съвЕт-РусЕ 

Вх.N  

ЧРЕЗ получено на  

ПРЕДЕСЕДАТЕЛЯ 
НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ РУСЕ 

ДО 
КМЕТА НА 
ОБЩИНА РУСЕ 

ПИТАНЕ ОТ: 
Рена Стефанова, Митко Кунчев, Калоян 
Тончев, Велизар Павлов, Калин Иванов, 
Петя Кашукеева, Деян Герасимов - 
общински съветници от група ПП - ДБ 

Относно: Информация за подадените и одобрени проекти съгласно 
Приложение 3 към чл. 107 от Закон за държавния бюджет на Република България 
за 2024 г. 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МИЛf;ОВ, 

На основание чл. 33 ал. (1) . 4. от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, отправяме гледното питане: 

На какъв етап на проектна готовност се намират проектите на Община 
Русе на обща стойност окило 4З млн лв., включени за финансиране от 
Инвестиционната програма на дъТ:iжавния бюджет на Република България за 
2024 г. ? 

Желаем да бъде ясно обозн .iчен на каква фаза/етап е съответния проект: 

идейна, техническа или работна ф<іза; има ли издадена Виза за проектиране или 

влязъл в сила ПУП; има ли изда,дено разрешение за строеж; подготвена ли е 
документация за провеждане на обLа,ествена поръчка за избор на изпълнител; краен 
срок, който сте си поставили за склкчване на договор с МРРБ. 

Настояваме да представите пред Общинския съвет план за действие за 
изпълнение на одобрените проекти. 

Желаем отговор в устен и пис\,iен вид. 

адв. Рена Стефанова 

Митко Кунчев  

арх. Калоян Тончев 

проф. Велизар Павлов 

Калин Иванов 
. , 
:' 

д-р Петя Кашукеева  ,

Деян Герасимов 
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